
Pera Šic, predsednik Društva pčelara “Starčevo“:

Napisao Redakcija
utorak, 10 januar 2012 01:29

- Protekla godina sa pčelarskog aspekta bila je veoma teška. Nepovoljne vremenske prilike
zahtevale su više uloženog rada i truda.   Na kraju, sve se isplatilo i imali smo prosečne prinose,
zahvaljujući stručnoj obučenosti naših članova. Društvo pčelara i ove godine nastavlja ciklus
predavanja, a u opštoj besparici snalazimo se sa predavanjima naših iskusnih članova i
organizovanim posetama, pčelarskim savetovanjima i seminarima.

   Pohvalio bih Savet Mesna zajednice Starčevo, za uspešan rad, na poboljšanju komunalne
strukture u Starčevu i podržavanju svih kulturno-umetničkih, sportskih i drugih manifestacija u
toku godine. Nadam se da će u narednoj godini, društva kao sto su: pčelari, lovci, izviđači,
gorani, Mesna zajednica i ostali građani posvetiti veću pažnju obnavljanju zelenih površina oko
naselja i u samom naselju.

   Građanima Starčeva želim srećnu i berićetnu Novu godinu, a Mesnoj zajednici i
društveno-sportskim organizacijama da uspešno prezentuju Starčevo.
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